
 

Referat fra bestyrelsesmøde den 26. marts 2019 for 
Grundejerforeningen Suderbo I. 

 
 

Til stede var Peter Christensen (PC), Kjeld Stoksted Nielsen (KN) (mødeholder), Anders Hansen (AH), Brian 
Strøm (BS) og Carsten Kjær (CK)(Referent).  
 
DAGSORDEN:  
1. Godkendelse af referat fra mødet den 8. januar 2019 hos KN  

2. Orientering fra formanden.  

3. Klage/forslag om genplantning af træer i læbælter, hvor de gamle er gået ud (PC) 

4. Vintervedligeholdelse (KN og BS).  
5. Orientering fra kasserer (AH). 

 Årsregnskab 2018 

 Budget 2019 
6. Generalforsamlingen - hvem gør hvad ? 
7. Udvidet bestyrelsesmøde 
8. Bordet rundt. 
9. Næste møde - evt. efter Generalforsamlingen 

 
 
1. Referatet fra sidste møde godkendt uden anmærkninger.  
 
2. PC orienterede: 

 Han havde været i kontakt med Frederikshavn kommune om de store maskiner, som de 
benyttede til saltning og snerydning på fortovet. Oplyst at de kun havde de maskiner de havde. 
Taget til efterretning, idet kommunen jo også selv har vedligeholdelsen af fortovet. 

 Kontakt med Suderbo Nord's formand, der gerne ville være med i projektet vedrørende broen  
over Båder bæk. Eventuelt opsætning af advarselsskilte om glat bro. Maler E. Vejby sender tilbud, 
men den males i givet fald først til sommer. 

 Containere er bestilt fra fredag den 12. til tirsdag den 23. april 2019. 

 Bannerslunds tilbud om renovering af sidste læbælte godkendt og opstartes snarest 
 

3. Medlem, Steen Andersen, Friggasvej, havde skrevet om manglende og beskadiget egetræer 
Besluttet: At Bannerslund i forbindelse med rydningen af det sidste læbælt planter nye egetræer, hvor 
disse mangler eller er beskadiget. Pris 2.500 kr. pr. stk. AH underretter medlemmet om beslutningen. 
 
4. KN/BS havde intet at bemærke fra sne-fogederne, idet utrolig mild vinter. 
 
5. AH orienterede: 

 Det reviderede årsregnskab, der blev godkendt til fremlæggelse for generalforsamlingen. 

 Det originale årsregnskab tilgår CK for kopiering med indkaldelsen til generalforsamlingen. 

 Budget 2019 gennemgået og godkendt til fremlæggelse for generalforsamlingen. 
 
6.  Generalforsamlingen: 

 CK udfærdiger oplæg til indkaldelsen. 

 AH har reserveret lokalet til den 21. maj kl. 1900. Pris 750 kr. 

 AH og PC handler ind. 

 Bestyrelsen mødes kl. 1800 for klargøring. 

 Der er indkommet et forslag om etablering af legeplads på græsarealet på Heimdalsvej. 
 
7. Udvidet bestyrelsesmøde den 16. maj 2019 kl. 1800. Nærmere tilgår. 
 



 
8. Bordet rundt: 

 BS får vores forsikringstilbud gennemgået at en jurist. 

 BS meddeler, at Michael Frederiksen som talsmand for legepladsen på Lokesvej havde oplyst, at 
man ville nedlægge deres legeplads, hvis grundejerforeningen etablerer en ny på Heimdalsvej, og 
samtidig donerer de redskaber, som er tidssvarende til det nye projekt. 

 
9. Næste møde aftalt til:  

 Generalforsamlingen tirsdag den 21. marts 2019 kl. 1900  


